
College van Burgemeester en Wethouders 

 
Art. 44 RvO vragen 
Onderwerp: Personeelsgebrek Politie  
 
Venlo,  19 augustus 2022 
 

 
Geacht college, 
 
Onlangs berichte de media dat door personeelsgebrek aangiftes door burgers bij de Politie niet of 
nauwelijks in behandeling worden genomen. De VVD-fractie vind dat onaanvaardbaar en zien hier 
graag met spoed een verbetering van de huidige situatie.  
Een oplossing zou, naar voorbeeld van Eindhoven, kunnen zijn het koppelen van agenten aan Boa’s. 
Boa’s kunnen aangiftes opnemen en zo neemt de werkdruk bij de Politie voor het opnemen en 
verwerken van aangiftes af waardoor de burger zich gehoord en begrepen voelt. 
 

1. Kan het college inzichtelijk maken hoeveel en welk soort aangiftes niet in behandeling 
worden genomen? 

2. Wanneer is het college hierover geïnformeerd? 
3. Waarom is de raad hierover niet actief geïnformeerd middels een raadsinformatiebrief? 
4. Is met deze onderbezetting bij de Politie en het niet of nauwelijks opnemen van aangiftes het 

algemene veiligheidsgevoel van de burgers te kort gedaan?  
5. Bent u het met de VVD-fractie eens dat aanpak volgens het ‘Eindhovense model’ zoals boven 

omschreven een oplossing zou kunnen zijn en zo ja op welke termijn kan dat uitgerold 
worden? Bent u bereid dit met de eenheid Limburg-noord te bespreken?  
Als u beide vragen met ‘nee’ beantwoord, graag aangeven waarom niet. 

 
 
Uw antwoord zien wij graag tegemoet binnen de daarvoor gestelde termijn. 
 
VVD fract 


